
Svar på motion från Nils-Åke Gustafsson angående lustgasflaskor l 

 

Motionären tar upp en viktig fråga som känns angelägen att aktivt agera i. 

Grannstödjarna har under en längre tid hittat och tagit hand om lustgastuber 

som slängts i kommunen. När detta skrivs har nyligen redovisats att två 

måndagar i rad har det hittats drygt 50 tuber varje måndag. Motionären önskar 

att föreningen ska göra en skrivelse till makthavare, polismyndighet och övriga 

berörda organisationer. 

Styrelsen för Grannstöd och Grannsamverkan bifaller motionärens önskemål. 

Vi har till dags dato skickat frågan vidare till Michael Frejd på Länsstyrelsen i 

Stockholm. Polisen i Botkyrka och Botkyrka Kommun är väl informerade om 

situationen genom den samverkan vi kontinuerligt har med dem. Den 10 mars 

2023 gav regeringen i uppdrag till Läkemedelsverket, Folkhälsomyndigheten 

och länsstyrelserna att sprida information om riskerna med berusning av 

lustgas. Totalt har avsatts 3 miljoner kronor för uppdraget. 

Frågan är alltså i allra högsta grad känd bland myndigheter och beslutsfattare. 

Styrelsen i Grannstöd och Grannsamverkan kommer att fortsätta följa frågan 

och vid behov agera i enlighet med motionärens önskan. Med detta föreslår 

styrelsen årsmötet:  

Att besluta att motionen ska anses besvarad. 


